
 
 

   

 
 

Setkání SCCR s koordinátory DMO a jejich významnými členy a partnery 
 
20. 11. 13. 30 – 15.00 hod., sídlo SCCR (Husova 121, Praha 1) 
Účast viz prezenční listina 
Shrnutí programu: 
- Představení činností SCCR, marketingový plán pro rok 2024, další aktivity SCCR (viz 
přiložená prezentace) 
- Představení akčního plánu Convention Bureau pro rok 2024 
- Představení aktivit Filmové kanceláře 
- Diskuze 
V rámci diskuze se zástupci Royal Beroun Golf Club z.s. (p. Matějček a p. Tůma) dotazovali 
na možnost prezentace golfových hřišť v rámci aktivit SCCR, jelikož v avizovaném 
marketingovém plánu téma golfu postrádají. K. Kratochvílová odpověděla, že bude 
komunikováno toto téma v rámci připravovaného produktu „Střední Čechy královské“. J. 
Kulhánek zároveň avizoval, že v rámci spolupráce v projektu Touchpoint s Prague City 
Tourism, Letištěm Praha a agenturou CzechTourism je právě téma golfu jedno z 
prioritních. Zvažuje se možnost společné kampaně s Prague City Tourism ve Skandinávii, 
kde opět je jedním ze stěžejních témat golf.  
Zástupkyně Zooparku Zájezd, p. Kratochvílová, se dotazovala, zda může SCCR pomoci s 
administrativou a náklady spojenými s instalací „hnědých cedulí“. V. Pošmurný reagoval, 
že toto téma nemůže řešit SCCR, ale je vhodné se obrátit na jednotlivé oblastní DMO. Záleží 
na tom, na jaké silnici je zájem o osazení tabulí pro dálnice a silnice první třídy jsou jasné 
daná pravidla postupu. Zároveň avizoval, že toto téma se řeší a bude se řešit v rámci 
pracovní skupiny cestovní ruch (RSK), kde se usiluje o koordinovaný přístup na úrovni kraje 
pro silnice druhé třídy a nižší. Instalace hnědých infotabulí je také podporovanou aktivitou 
v rámci krajského dotačního titulu pro podporu rozvoje infrastruktury CR.  
Majitel parku Mirakulum, p. Antoš kvitoval informace, které při jednání zazněly, 
konstatoval, že plánované aktivity dávají smysl a informoval o struktuře návštěvnosti parku 
Mirakulum a o aktivitách, které realizovali v Polsku. Apeloval na větší spolupráci s Prahou.  
Zástupkyně Hejtmanského dvora (paní Beznosková) rovněž potvrdila potřebu spolupráce 
s Prahou. J. Kulhánek informoval o rozvíjející se spolupráci s Prague City Tourism a 
zamýšlených společných projektech, kde se čeká na bližší info ze strany Prague City 
Tourism. Větší spolupráce a propojení je však jednou z priorit SCCR.  
Pan Plch, ředitel Chateau Mcely se dotázal, zda v aktivitách SCCR počítá i s podporou výročí 
Bedřicha Smetany. J. Kulhánek informoval o společné komunikaci s krajskou DMO 
Východní Čechy a o napojení na projekt Smetana 200. H. Musílková informovala, že 
agentura CzechTourism aktuálně zjišťuje, jaká výročí a eventy chtějí krajské DMO v příštím 
roce pomoci propagovat a že samozřejmě tam výročí jak Bedřicha Smetany, tak Antonína 
Dvořáka za SCCR budou zařazeny.  
J. Krejčí informoval, že areál Monínec již spustil lyžařskou sezónu a apeloval na SCCR, aby 
o této skutečnosti informovala v rámci svých aktivit. 
 

 


